

## **NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP) – Solicitation Number 1000256252-001**

This requirement is for: **the Department of Crown-Indigenous Relations and Northern Affairs Canada (CIRNAC).**

**THIS REQUIREMENT IS OPEN ONLY TO INUIT FIRMS ON THE INUIT FIRM REGISTRY.**

### **Proposed period of contract:**

The proposed period of contract shall be from date of contract to June 30, 2025. Any resulting contracts will include an irrevocable option to extend the resulting contract term by up to three (3) additional 1 year periods under the same conditions.

**Comprehensive Land Claim Agreement Applies:** Nunavut

**Description of Work:** The Department of CIRNAC has a requirement for providing for Heating, Ventilation, Air Conditioning (HVAC) Maintenance and building patrol Services in Iqaluit, Nunavut.

**Security Requirement:** Reliability

Contracting Authority: Elly Ha  
E-Mail: ellyhyeonkyeong.ha@sac-isc.gc.ca

## **AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM) - Numéro de la demande de soumissions : 1000256252-001**

Le présent marché est pour : **Relations Couronne-Autochtones et Affaires du Nord Canada (RCAANC).**

**Cette exigence est ouverte uniquement aux entreprises inuites inscrites au registre des entreprises inuites.**

### **Durée du contrat proposée**

La période du contrat proposée sera de l'attribution du contrat jusqu'au 30 Juin 2025. Tous les contrats résultants incluront une option irrévocable de prolonger la durée du contrat résultant pour un maximum de trois (3) périodes supplémentaires d'un an dans les mêmes conditions.

**Ententes sur les revendications territoriales globales s'applique:** Nunavut

**Description des travaux:** Le ministère de RCAANC a un besoin pour fournir des services d'entretien de chauffage, de ventilation et de climatisation (CVC) et de patrouille des bâtiments au Iqaluit, Nunavut.

**Exigences relatives à la sécurité :** Fiabilité

Autorité contractante: Elly Ha  
Courriel: ellyhyeonkyeong.ha@sac-isc.gc.ca